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Številka:  032-11/2019-65-40/62/11 
Datum:   17.5.2021 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

22. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov, ki je bila v ponedeljek, dne 17.5.2021 ob 18.00 uri, in je 
potekala preko videoklica na daljavo, z uporabo Microsoft Teamsov. 

 
 
 
 
PRISOTNI: 

1. Mag. Barbara Gunčar – predsednica 
2. Ana Pavlovski – članica 
3. Slavko Knavs - član 
4. Magda Keber – članica 
5. Ana Berglez, Oddelek za pravne in kadrovske zadeve – tajnica komisije 

 
 
 
Dnevni red: 
 
 

1. Potrditev zapisnika 21. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 8.4.2021. 
2. Pobuda za preimenovanje knjižnice. 
3. Pregled razpisa za Kovačnico. 
4. Koliko sredstev so v MOK namenili oddaljenim KS.  
5. Rebalans. 
6. Razno. 

 

 
1.  
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno (4 ZA) sprejet. 
 
2. 
Potrditev zapisnika 21. seje Komisije za pobude in pritožbe z dne 8.4.2021 
Po razpravi je komisija soglasno (4 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 21. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 8.4.2021 
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3. 
Obravnava pobude za preimenovanje knjižnice. 

Po razpravi je komisija soglasno (4 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
 

1) Komisija predlog, da se knjižnica poimenuje po Francetu Piberniku, podpira, predlaga pa, da se razširi 
nabor imen zaslužnih meščanov, ki bi prišli v poštev za poimenovanje, o katerih bi lahko odločal tudi 
Mestni svet MOK, in predlaga, da se Komisija za nagrade in priznanja MOK opredeli do teh imen in 
predlaga, da se po enem od teh meščanov poimenuje še kakšna druga organizacija. 

 

 
4. 
Pregled razpisa za Kovačnico. 
 
Komisija je pregledala razpis in na njegovo vsebino ni imela pripomb. 
 
Predsednica nadalje pove, da je iz razpisa razvidno, da je na podlagi tega razpisa poleg investicije za Kovačnico, 

možno uveljavljati tudi druge investicije. 

 
 
 
5. 
Koliko sredstev so v MOK namenili oddaljenim KS.  
 
Po razpravi je komisija soglasno (4 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
 

2) Komisija prosi za pisno poročilo o tem koliko denarja je bilo dodeljeno posamezni krajevni skupnosti 
(KS) in zakaj? Kako bodo s temi sredstvi KS lahko delale?  

 

 

4. 
Razno 
Pod to točko ni bilo razprave. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.22 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Ana Berglez                                                                        Mag. Barbara Gunčar 

Predsednica 
 

 


